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Verslag openbare deel van de 178e bijeenkomst Raad FHML  
d.d. dinsdag 13 december 2022 

Aanwezig: zie presentielijst 

 
1 Opening, mededelingen en vaststellen van de agenda 
De voorzitter opent de vergadering. 
 

2a Vaststellen van de tekst van het openbare deel van het verslag van de 177e 
bijeenkomst d.d. 8 november 2022 
-22.2098o – d.d. 06-12-22 – verslag met bijlage 
 
Zie de goedgekeurde versie van het verslag met kenmerk 22.2098/Io 
 

2b Opmerkingen naar aanleiding van het openbare deel van het verslag 
Er zijn geen opmerkingen. 
 
3 Mededelingen decaan  
De decaan geeft aan dat het einde van het jaar nadert en dat de ‘kerstwensenactie’ is gestart. 
Vorig jaar is er ook een FHML 2021 Playlist samengesteld. Dit jaar wordt er een nieuwe lijst 
samengesteld en de Raadsleden zijn van harte uitgenodigd om hieraan mee te doen. Dit kan via 

UMployee. 
 
De directeur FHML informeert de raad over een aantal recente financiële ontwikkelingen. 
Het UMA-model (de wijze waarop de middelen vanuit het Ministerie van OC&W binnen de UM 

worden verdeeld) is herzien. De consequentie voor de FHML is dat er structureel M€ 2 minder aan 
middelen zullen worden ontvangen. Dit komt vooral door het afnemen van de variabele 
financieringen in het onderwijs. Daarnaast zaten de effecten van de Van Rijn korting niet goed in 
het oude UMA-model. Een en ander is nu aangepast door het College van Bestuur. Het Bestuur 
FHML zal een plan gaan opstellen om deze financiële consequenties in de begroting van 2024 op te 
vangen, aangezien ze voor 2023 nog geen implicaties hebben.  

Een tweede financiële ontwikkeling heeft betrekking op de Luik 2 middelen. Als gevolg van de extra 
middelen ten behoeve van de Sectorplannen, heeft de Minister besloten om de structurele 
middelen ten behoeve van de Kwaliteitsafspraken te maximeren op het niveau van 2024.  
 
De decaan stelt voor om in een volgende bijeenkomst van de Raad FHML de uitwerking van de 
Sectorplannen en de Starters- en Stimuleringsbeurzen te laten presenteren door A. Gilsing. 
 
4 Huisvesting/gebiedsontwikkeling en nieuwbouw Randwyck 
De directeur FHML geeft aan dat de eerste fase van de verbouwing Zuid I van de Uns50 gereed is, 
waardoor de vakgroep Biochemie kan gaan inhuizen.  
Verder informeert de directeur FHML de raad over de voortzetting van de renovatie Uns50. Er was 

vertraging ontstaan door een probleem aan de kant van de uitvoerder, welke inmiddels is opgelost. 
 
5 Plan van aanpak Informatiebeveiliging FHML 
E. Lammers, informatiemanager FHML houdt een presentatie over het project Informatiebeveiliging 
FHML, ter verhoging van de informatiebeveiliging binnen de FHML. De sheets zijn toegevoegd aan 
het verslag met kenmerk 22.2297. 
 

6 Heraccredicatie Master Health Professions Education 
-22.2216 – d.d. 07-12-22 – brief decaan met bijlage 
 
M. oude Egbrink geeft een toelichting. 
 
De Master Health Professions Education is een post-initiële master die wordt aangeboden vanuit de 
School SHE. Het betreft een master voor professionals die al werkzaam zijn in het onderwijs. Het 
curriculum is onlangs herzien en wordt opnieuw geaccrediteerd.  
In februari 2023 komt de visitatiecommissie naar Maastricht en hiervoor dient het voorliggende 
reflectieverslag ingediend te worden ter beoordeling door de NVAO. 
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De raad vindt de leercompetenties ten aanzien van diversiteit aan de magere kant.  

M. oude Egbrink geeft aan dat studenten worden gevraagd om ten behoeve van verschillende 
leertaken samen te werken met buitenlandse studenten gedurende het volledige programma. De 

samenwerkingen worden telkens geëvalueerd. 
Desgevraagd geeft M. oude Egbrink aan dat studenten ook nog worden begeleid wanneer zij langer 
dan twee jaar over de master doen. Tevens geeft M. oude Egbrink desgevraagd aan dat tijdens de 
visitatie naast docenten ook studenten geïnterviewd zullen worden. 
 
Op basis van de gevoerde bespreking, de door M. oude Egbrink gegeven toelichting en de 
voorliggende documenten, adviseert de raad positief over het heraccredicatie dossier Master Health 
Professions Education. 

 
7 Audit RadioNuclidenLaboratoria (RNL) 
-22.2131 – d.d. 07-12-22 – brief decaan met bijlagen 
 
De directeur FHML geeft een toelichting. 
 
In de vorige bijeenkomst van de Raad FHML is de raad geïnformeerd over een audit van de 
RadioNuclidenLaboratoria die heeft plaatsgevonden door de Nederlands Arbeidsinspectie. Op 
verschillende punten uit de kernenergiewet en de arbeidsomstandighedenwet is geïnspecteerd. 
Hieruit is een aantal overtredingen en opmerkingen geconstateerd waarvoor een plan van aanpak 

is gemaakt. De verwachting is dat deze overtredingen en opmerkingen binnen de gestelde termijn 

opgelost zullen worden. 
 
8 Nagekomen agendapunten 
Er zijn geen nagekomen agendapunten. 
 
9 Rondvraag 

Desgevraagd beaamt de directeur FHML dat er een UM-brede achterstand is in de afhandeling en 
uitbetaling van declaraties/facturen. Deze achterstand is ontstaan als gevolg van de invoering van 
het nieuwe administratief systeem. Er is inmiddels extra capaciteit ingezet bij Finance en de 
verwachting is dat de achterstanden begin januari zijn weggewerkt. 
 
Naar aanleiding van het jaarlijks rapport van de Opleidingscommissie Global Studies in de 
postlijst, blijkt dat de communicatie met de programmadirecteur traag verloopt en de raad vraagt 
naar de oorzaak daarvan. De decaan geeft aan dat de betreffende programmadirecteur niet 
werkzaam is binnen de FHML en verwijst de raad door naar FASOS. 
 
De raad vraagt naar de stand van zaken omtrent Epass. M. oude Egbrink geeft aan dat er 

inmiddels twee commissies zijn ingesteld. Commissie 1 onderzoekt hoe Epass wordt ondersteund. 
Commissie 2 bekijkt de inhoud en doel van het portfolio. Hierin zitten A. Paulus, A. de Goeij,  
P. van Rosmalen en T. Kuiper. M. Govaerts fungeert als adviseur. De brief van de Raad FHML 
inzake de problematiek rondom Epass dient als leidraad voor beide commissies. Een 

terugkoppeling van beide commissies wordt verwacht in het voorjaar van 2023.  
 
Kim Luijten 
 

 


